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Zápisnica zo schôdze Regionálnej rady 
STR SZFB so zástupcami klubov Regiónu Stred 

 

Číslo zápisnice STR SZFB/Z-01/ 29.06.2023 
 

Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 
Názov zasadajúceho orgánu Región Stred 
Miesto konania zasadnutia Online prostredníctvom aplikácie MS Teams 
Deň konania zasadnutia 29.06.2023 
Čas začiatku zasadnutia 18:00 
Čas ukončenia zasadnutia 19:30 
Predsedajúci Daniel Baránek 
Zapisovateľ Lukáš Vrábeľ 

 
Členovia orgánu prítomní na zasadnutí 

1. FBC Grasshoppers AC UNIZA Žilina – D. Baránek 
2. Žatva 90 Dolný Kubín – M. Lakoštík 
3. FBK Nižná – M. Klimčík 
4. Meteníci Likavka - Kubáň 
5. FbK Turany – I. Raffaj 
6. Devils Čadca - Michalina 
7. Fair Play Sports – T. Trudič 
8. Športový klub 1. FBC Zvolen – Ľ.Ihradský 
9. 1. FbK Banská Bystrica – Z.Babík 
10. ŠK FTC Fiľakovo – G.Nagy 

Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí 

1. Florbalový klub Tvrdošín 
2. Telovýchovná jednota Tatran Zákamenné 
3. MKŠS FBK Kysucké Nové Mesto 
4. FBK RAptORs 
5. FK Martinské Medvede 
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6. Športový klub Belá 
7. FBK Hornets Mútne 
8. DTF team Detva – 
9. Športový klub Radoľa – Florbalový oddiel Vretenice 
10. FBC Slovan Rimavská Sobota 
11. Centrum voľného času Žiar nad Hronom 
12. ŠK Juventa Žilina 
13. Florbalový klub Brezno 

Hostia prítomní na zasadnutí 
1. Lukáš Vrábeľ – koordinátor, člen RR Stred 
2. Ján Kubaščík – člen RR Stred SZFB, člen KRO SZFB 

 
Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť 12 
Uznášaniaschopnosť Nie 
Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia 8 
Schválený program zasadnutia 

 

1. Otvorenie schôdze Regiónu Stred. 
2. Vyhodnotenie regionálnych súťaží, turnajov mládeže a M-SR. 
3. Informácie k regionálnym súťažiam v sezóne 2023/2024. 
4.Florbalová akadémia Stredná športová škola Žilina. 
5.Financie. 
6.Rôzne, diskusia. 
7.Záver. 

 
Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 

- boli zaslané elektronicky k bodom 1. 

- boli predložené na zasadnutí k bodom 2., 3. 

- sú archivované na Sekretariáte SZFB 
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Bod č. 1 Otvorenie schôdze Regiónu Stred 
 

Navrhovaný program zasadnutia 
 

1. Otvorenie schôdze Regiónu Stred. 
2. Vyhodnotenie regionálnych súťaží, turnajov mládeže a M-SR. 
3. Informácie k regionálnym súťažiam v sezóne 2023/2024. 
4.Florbalová akadémia Stredná športová škola Žilina. 
5.Financie. 
6.Rôzne, diskusia. 
7.Záver. 

 
Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 

 
Vrábeľ L. 

- privítal zástupcov klubov, informoval, že pre potreby spracovania zápisnice bude zo 
schôdze vyhotovený audio záznamu 

- následne vykonal prezentáciu prítomných zástupcov klubov, pričom sa prezentovalo 
10 zástupcov klubov 

- odprezentoval program schôdze, pričom nebol daný žiaden návrh na jeho zmenu, 
resp. doplnenie 

- predal slovo predsedovi RR Stred 
 

Predseda RR STR SZFB Daniel Baránek: 
- Otvoril on-line stretnutie klubov a privítal zúčastnených. 
- Navrhol za overovateľa p. Ivana Raffaja zapisovateľa Lukáša Vrábeľa 
- Dal hlasovať o programe on-line schôdze Regiónu Stred. 

 
Zoznam podkladov k bodu 

 
- Program zasadnutia 

 
Číslo uznesenia: STR SZFB/01/01-2023 
Návrh uznesenia 

 
STR SZFB schvaľuje 

- Za zapisovateľa p. Lukáša Vrábeľa 
- Za overovateľa zápisnice p. Ivana Raffaja 

 
Hlasovanie o návrhu 

- ZA: 10 
- PROTI: 0 
- ZDRŽAL SA: 0 
- NEHLASOVAL: 0 

 
Výsledok hlasovania 

 
- UZNESENIE SCHVÁLENÉ 

 
 

Bod č. 2 Vyhodnotenie regionálnych súťaží a M-SR v sezóne 2022/2023 
 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 



Strana 4 z 7 

 

 

 
 
 

D. Baránek: 
- poďakoval klubom za celú sezónu 
- informoval prítomných o stave a vyhodnoteniach regionálnych súťaží 

v chlapčenských kategóriách 
Z.Babík 

- poďakoval klubom za sezónu 
- informoval prítomných o stave a vyhodnoteniach regionálnych súťaží 

v dievčenských kategóriách 
 

Vrábeľ L.: 
- informoval o účasti a umiestnení klubov z Regiónu Stred na turnajoch mládeže 

a M-SR 
 
 
 
 
 

Bod č. 3 Informácie k regionálnym súťažiam v sezóne 2022/2023 
 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 
Vrábeľ 

- Región Stred aktívne pristúpil k návrhom na zmeny predpisov, pričom koordinátor 
spracoval a zaslal návrhy na zmenu SP, OP, Príkladný sadzobník poriadkových pokút, 
Pokyn pre riadenie reg. Súťaží, informoval o prebiehajúcom prihlasovaní do 
regionálnych líg v kategóriách SZ, Do, J a M2, ktoré potrvá do 26.06.2023. 

 
 

D.Baránek 
- oznámil že v novej sezóne 2023/2024 sa z M2 Stred odhlásilo družstvo Čadce 

a Mútneho, pretože prijali možnosť hrať v M1 
- zároveň poukázal na fakt, že to kategórií J a M2 sa prihlásili len 3 družstvá a nastolil 

otázku ako by sme navrhovali hrať tieto ligy v prípade 3 družstiev 
 

Michalina - informoval, že družstvo Devils Čadca nakoniec nastúpi aj v kat. M2 

D.Baránek – informoval, že z Regiónu Západ sa prihlásilo iba 1 družstvo a to Dubnica, 
Dubnica by sa tak ako minulú sezónu chcela pripojiť ku nášmu regiónu ale chcela by 
organizovať 1 kolo u nich, teda kluby stredu by cestovali, s čím súhlasil p. Michalina za 
Devils Čadca, nesúhlasila FBK Nižná. 

 

Bod č. 4 Florbalová akadémia Stredná športová škola Žilina. 
 

D.Baránek - informoval zúčastnených novej Florbalovej akadémii na Strednej Športovej škole 
v Žiline, kde bude trieda, ktorá sa bude špecializovať na florbal, teda hráči, budú môcť trénovať 
v škole a poobede vo svojich materských kluboch 

 

Bod č. 5 Financie 
 

D.Baránek – ako prvé p. Baránek informoval, že loptičky neboli predchádzajúcu sezónu 
kúpene, pretože v poslednej zápisnici boli uvedené nekonkrétne údaje 
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D.Baránek - informoval o zostatku 1896,71 € na regionálnom učte, poznamenal že 
o zostatku sa na stretnutí regionálnej rady informoval u p. Kunštekovej, ktorá poukázala na 
to, že najväčšiu položku spotrebovali cestovné príkazy pre rozhodcov 

 
Kubaščík - sa vyjadril ku množstvu cesťákov za uplynulú sezónu, bolo to spôsobene 
nedostatkom aktívnych rozhodcov, ktorými disponujú kluby, kvôli tejto skutočnosti bolo 
KRO nútené nominovať rozhodcov zo vzdialených miest. Preto apeluje na kluby aby mali 
vyškolených a hlavne aktívnych rozhodcov 

 
 
 

Bod č. 6 Rôzne, diskusia 
 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 
 

D.Baránek - informoval o blížiacej sa konferencii dňa 01.07.2023. V tejto súvislosti vyzval 
zástupcov klubov, aby mu predložili návrhy, podnety, ktoré by mohli byť prerokovávané na 
tejto konferencii, resp. aby aj samostatne zaslali na zaradenie do programu konferencie. 

 
D.Baránek – informoval zúčastnených, že tak ako po minulé roky, bolo na stretnutí RR Stred 
prijaté uznesenie o preplácanie cestovných nákladov rozhodcom. V M2 majú nárok nad 50 km 
v jednom smere cesty od miesta trvalého bydliska, pri ostatných súťažiach nad 100 km v 
jednom smere cesty od miesta trvalého bydliska. Zároveň informoval, že bolo na stretnutí RR 
Stred prijaté uznesenie o rozdelení odmien pre členov RR Stred vo vźške 1000€ 

 
Baránek - dal hlasovať o skutočnosti, aby sa zostatok na účte 896,71€ použil na preplácanie 
cestovných nákladov rozhodcov 

 
Číslo uznesenia: STR SZFB/01/02-2023 
Návrh uznesenia 
Zostatok financií z účtu regiónu Stred vo výške 896,71€ bude použitý na preplácanie 
cestovných nákladov rozhodcov 
Hlasovanie o návrhu 

- ZA: 6 
- PROTI: 4 
- ZDRŽAL SA: 0 
- NEHLASOVAL: 0 

 
- UZNESENIE SCHVÁLENÉ 

 
Baránek - predniesol návrh RR STR SZFB aby klub, kvôli ktorému sa preložil zápas, hradil 
náklady rozhodcom na cestovanie pokiaľ nebude v náhradnom termíne nájdená rozhodcovská 
dvojica z miesta konania zápasu 

- Následne požiadal o hlasovanie klubov o navrhovaných odmenách 
 

Číslo uznesenia: STR SZFB/01/03-2023 
Návrh uznesenia 

- Návrh RR STR SZFB aby klub, kvôli ktorému sa preložil zápas (kat. M2 a J), hradil 
náklady rozhodcom na cestovanie, pokiaľ nebude v náhradnom termíne nájdená 
rozhodcovská dvojica z miesta konania zápasu alebo miesta blízkemu miestu 
organizovania 

Výsledok hlasovania 



 

 

 
 

Hlasovanie o návrhu 
- ZA: 9 
- PROTI: 0 
- ZDRŽAL SA: 0 
- NEHLASOVAL: 1 

 
Výsledok hlasovania 

- UZNESENIE SCHVÁLENÉ 
 

Babík – informoval, že MZy nebudú môcť v novej sezóne hrať v kategórii SP, s čím 
nesúhlasí, s pánom Babíkom súhlasí aj Fiľakovo 

 
Babík – dal hlasovať o skutočnosti, aby v rámci regiónu Stred mohli hrať MZy, ktoré sú prvý 
rok v tejto kategórii stále, aj v kategórii SP 

 
 

Číslo uznesenia: STR SZFB/01/04-2023 
Návrh uznesenia 

- Návrh pre možnosť hráčkam, ktoré ročníkovo hrajú prvý rok v MZy, aby mohli hrať 
stále aj kategóriu Sp 

 
Hlasovanie o návrhu 

- ZA: 10 
- PROTI: 0 
- ZDRŽAL SA: 0 
- NEHLASOVAL: 0 

 
Výsledok hlasovania 

- UZNESENIE SCHVÁLENÉ 
 
 

Bod č. 7 Záver 
 

Vyjadrenie členov komisie / zúčastnených osôb 
Predseda RR STR SZFB p. Daniel Baránek: 

 
- Poďakoval všetkým zúčastneným, apeluje na kluby, aby sa zúčastnili konferencie 

a ukončil schôdzu klubov Regiónu Stred o 19:30 hod. 
 

SCHVÁLENÉ UZNESENIA 
STR SZFB/01/01-2023 
STR SZFB/01/02-2023 
STR SZFB/01/03-2023 
STR SZFB/01/04-2023 

 
NESCHVÁLENÉ UZNESENIA 

 
 - 
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Predsedajúci – Daniel Baránek 

 

 
Zapisovateľ – Lukáš Vrábeľ 

 

 
 
Overovateľ – Ivan Raffaj 
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